



**French:**

C'est le web magazine des ingrédients bio, fondé par GAELLE FREMONT. Vous pouvez y suivre les tendances ingrédients, produits alimentaires et compléments alimentaires ainsi que différentes actualités (fournisseurs, filières et marché, salons, innovation ingrédients, R&D, nutrition...) sans oublier des articles sur la réglementation, certification... Il y'a également l'annuaire Ingrebio à disposition pour trouver des fournisseurs ou ingrédients/produits de qualité !

**English :**

This is the web magazine of organic ingredients, founded by GAELLE FREMONT. You can follow the trends in ingredients, food products and food supplements as well as various news (suppliers, sectors and markets, trade shows, innovative ingredients, R & D, nutrition ...) not to mention articles on regulations, certification ... There is also the Ingrebio directory available to find quality suppliers or ingredients / products!